
1 

 

 Zápisnica č. 8/2024 

zo zasadnutia výboru UOO STU dňa 17.6.2024 o 13:30 hod. 

 

 

Prítomní: P. Nahálka – FA, A. Sopirová – FA, A. Ujhelyiová – FChPT, A. Kozáková – FEI, I. 

Součková – SjF, A. Červeňan – SjF, M. Štujber – SvF 

 

(70 %, výbor bol uznášania schopný) 

 

Ospravedlnení: M. Florovič – FEI, A. Ház – FChPT, K. Minarovičová - SvF 

Neprítomní: -- 

Za revíznu komisiu: -- 

Hostia: J. Bílik – MTF, D. Gozora – FIIT 

 

Program:  

1. Kontrola úloh 

2. Informácie z Kolégia rektora 

3. Informácie z vyšších orgánov 

4. Informácie zo základných organizácií 

5. Rôzne (odvody, pôžičky, komisia mladých) 

 

 

K BODU 1: 

Kontrola úloh 

 

Rozhodnutie č. 15/2024 

Predsedníčka výboru zistí podmienky prideľovania príspevkov z podporného fondu OZPŠaV. 

Termín: najbližšie rokovanie výboru ZVŠaPRO a Rady OZPŠaV. 

Úloha trvá. 

 

 

K BODU 2: 

Informácie z KR STU 

Zasadnutie Kolégia rektora sa konalo 12.6.2024. Zápisnica zo zasadania je prístupná na stránke 

https://www.stuba.sk/sk/stu/akademicke-a-samospravne-organy/kolegium-rektora-

stu/zasadnutia.html?page_id=2302. 

 

 

K BODU 3: 

Informácie z vyšších orgánov 

Výbor ZVŠaPRO sa konal 13.6.2024 na TUKE v Košiciach. Na začiatku zasadnutia výboru prof. 

Habán predstavil nového predsedu Rady ZOO na FVLaF v Košiciach Štefana Fedorčáka. Následne 

bola kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí. Ešte stále je potrebné dodať informácie 

o rekreačných zariadeniach jednotlivých univerzít. Po zapracovaní dostaneme materiál na 

propagáciu pre odborárov/zamestnancov univerzít navzájom. Potom vystúpil predseda OZPŠaV 

Ing. P. Ondek, ktorý informoval o prebiehajúcich/stagnujúcich rokovaniach o KZVS na rok 2024. 

Predstavitelia OZPŠaV išli do rokovaní s návrhom na valorizáciu platov o 10% od 1.9. 2024 

a o ďalších 10% od 1.1.2025). Minister školstva vypracoval 3 návrhy so zvýšením o 5, 7, alebo 

10% od 1.1.2025. Na výsledok si musíme počkať. Zároveň hovoril o potrebe získania lektorov na 

vzdelávanie dôchodcov v oblasti informatiky, najmä pre oblasti Sobrance, Medzilaborce a Snina. 

Informoval o problémoch so zamestnancami, ktoré vznikli z dôvodu odchodu zamestnancov do 

predčasného dôchodku za výhodných podmienok. Vláda rozmýšľa nad schválením súbehu 

https://www.stuba.sk/sk/stu/akademicke-a-samospravne-organy/kolegium-rektora-stu/zasadnutia.html?page_id=2302
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vyplácania dôchodku a možnosti pracovať. Zároveň informoval o schválení vyššej sumy pri 

verejnom obstarávaní pre školské jedálne do sumy 230 000,- Eur. Začína sa pracovať aj na zvýšení 

sumy pre vysokoškolské internáty a jedálne. Predseda ZVŠaPRO informoval o jeho činnosti od 

predchádzajúceho zasadnutia výboru a o činnosti Programových komisií, ktorých členmi sú 

nominanti ZVŠaPRO. Informoval o pripravovanom futbalovom a bowlingovom turnaji v rámci 

ZVŠaPRO. Ďalej sme na zasadnutí boli informovaní o platení povinných odvodov a čerpaní 

rozpočtu zväzu v roku 2024. 

 

 

K BODU 4: 

Informácie zo základných organizácií 

➢ FAD – 24.6.2024 sa bude konať konferencie OZZ, mali stretnutie s jubilantami, 20.6.2024 bude 

Noc výskumníkov, na ktorú sme všetci pozvaní, podarilo sa im navýšiť počet členov; 

➢ FChPT – pripravujú Špecifický doplnok KZ na podpis, bude stretnutie s jubilantmi; 

➢ FEI – podpisujú opakované zmluvy na dobu určitú pre vrátnikov, konala sa exkurzia 12.6.2024, 

príprava revitalizácie budovy; 

➢ SjF – dávali poukážky ku Dňu detí, bude stretnutie s jubilantmi, zúčastňujú sa výberových 

konaní, ekonomická komisia schválila metodiku na hodnotenie zamestnancov; 

➢ SvF – zasadal výbor, pripravujú exkurziu na jeseň, bude zasadnutie sociálnej komisie; 

➢ FIIT – 24.6.2024 bude stretnutie zamestnancov; 

➢ MTF – 6.6.2024 sa konalo stretnutie s bývalými zamestnancami fakulty, 10.6.2024 mali deň 

MTF, pravidelné zasadanie ZR. 

 

 

K BODU 5: 

Rôzne 

 

a) Odvody 

Predsedníčka výboru UOO informovala členov výboru o odvodovej politike v rámci ZVŠaPRO. 

Poprosila o platenie odvodov na ZVŠaPRO v termíne. 

b) Pôžičky 

Predseda ZVŠaPRO má poslať link na informácie o pôžičkách, ktorý následne predsedníčka 

rozpošle predsedom ZO. 

c) Komisia mladých 

Predsedníčka informovala u účasti troch zástupcov UOO STU na zasadnutí Komisie mladých 

a o vyplatení cestovných nákladov a stravného pre dvoch účastníkov. 

 

Predbežný termín ďalšieho zasadnutia výboru UOO STU je 16.9.2024 o 13,00 hod. 

 

 

 

Zapísali: Martin Florovič      Anna Ujhelyiová 

tajomník výboru UOO STU     predsedníčka výboru UOO STU 


